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INTERPELACJA 

w sprawie ubezpieczenia jednośladów miejskich rowerów i hulajnóg dopuszczonych do 

ruchu w Lublinie 

1�7��77�L 
Uprzejmie proszę o informację, czy jednoślady dopuszczone do jazdy przez miasto 

Lublin tj. hulajnogi i rowery miejskie są ubezpieczone. Jeżeli tak, to, który ubezpieczyciel 

odpowiada za zobowiązania odszkodowawcze wobec osób poszkodowanych? Tych, które 

ulegną wypadkowi z powodu niesprawnego jednośladu, prowadząc go i tych osób, które 

przez jednoślad zostaną potrącone. 

Do jakiej kwoty wypłaca odszkodowanie miasto? Gdzie poszkodowany w urzędzie 

może zgłosić szkodę? 

Ile takich odszkodowań zostało wypłaconych przez miasto Lublin, od początku 

funkcjonowania w mieście ww. jednośladów, a ile przez ubezpieczyciela? Jakie 

poszczególnie kwoty zostały wypłacone? Do ilu wykroczeń doszło z udziałem ww. 

jednośladów?. 

Z wyrazami szacunku 

Małgorzata Suchanowska 




